

# OBSAH

FILIP BINDER: Aristokrat v zemi historismu. Britské cesty knížete Jana Adolfa II. Schwarzenberga .....	146
JAROSLAV KADLEC: Numerus clausus a lavicové ghetto na polských univerzitách v meziválečném období .....	158
VOJTĚCH HALAMA: Prozatímní IRA a první léta konfliktu v Severním Irsku (1968–1972) .....	168
MIROSLAV TEJCHMAN: Ostrov nebo skála? Rumunsko-ukrajinský spor o Hadí ostrov a podobné konflikty o přírodní zdroje v pobřežních vodách .....	179
ROMAN VONDRA: Osobnosti české minulosti. František August Brauner (1810–1880) .....	183
PRO ŠKOLNÍ VÝUKU	
HISTORICKÁ LITERATURA (ukázka) .....	187
HISTORICKÁ VÝROČÍ .....	190
Nové knihy .....	191

## FROM THE CONTENTS

FILIP BINDER: Nobleman in the Country of Historical Revival. British Voyages of Prince John Adolph II. Schwarzenberg .....	146
JAROSLAV KADLEC: Numerus Clausus and the Bench Ghetto on the Polish Universities in the Interwar Period .....	158
VOJTĚCH HALAMA: Provisional IRA and the First Years of the Conflict in Northern Ireland (1968–1972) .....	168
ROMAN VONDRA: The Personalities of the Czech Past. František August Brauner (1810–1880) .....	183

## AUS DEM INHALT

FILIP BINDER: Aristokrat im Lande des Historismus. Die britischen Reisen des Fürsten Johann Adolf II. Schwarzenberg .....	146
JAROSLAV KADLEC: Numerus Clausus und das Bankghetto an den polnischen Universitäten in der Zwischenkriegszeit .....	158
VOJTĚCH HALAMA: Provisorische IRA und die ersten Jahren des Konflikts in Nordirland (1968–1972) .....	168
ROMAN VONDRA: Die Persönlichkeiten der tschechischen Vergangenheit. František August Brauner (1810–1880) .....	183